

中華民國 114 年全國原住民族運動會柔道技術手冊(草案)修訂對照說明

<p>中華民國 114 年全國原住民族運動會 柔道技術手冊 (114/2/25 修正)</p>	<p>INTERNATIONAL JUDO FEDERATION Sport and Organisation Rules Version: 30 January 2025</p>	<p>中華民國 114 年全國原住民族運動會 柔道技術手冊 (113/9/20 核定)</p>	<p>說明</p>
<p>八、比賽辦法 (二) 比賽制度 3.循環賽名次的決定： (2)獲勝內容積分說明：一勝、合勝(犯規輸)100 分、半勝 10 分、有效 1 分、指導 0 分(黃金時間得分相同)。</p>	<p>2.5.5.1 Round Robin Rules for Individual Events The following round robin rules are used to define the classification of each position: Rule 2. Sum of all points: if there are an equal number of wins, the sum of points for scores: ippon/waza-ari-awasete-ippon = 100, waza-ari = 10, yuko = 1,</p>	<p>八、比賽辦法 (二) 比賽制度 3.循環賽名次的決定： (2)獲勝內容積分說明：一勝(犯規輸)10 分、半勝 1 分、指導 0 分(黃金時間得分相同)。</p>	<p>依據 2025.01.30 國際柔道 競賽與組 織規則修 改辦理。</p>

原始條文附件：



Sport and Organisation Rules of the International Judo Federation

2.5.5 Round Robin

A round robin system may be used, and this is defined as a system where each athlete or team will compete against the other.

2.5.5.1 Round Robin Rules for Individual Events

The following round robin rules are used to define the classification of each position:

Rule 1. Number of contests won: if the number of contests won are equal, then rule 2 must be followed.

Rule 2. Sum of all points: if there are an equal number of wins, the sum of points for scores: ippon/waza-ari-awasete-ippon = 100, waza-ari = 10, yuko = 1, hantei = 0. All scores achieved will be counted for both the winner and loser for each contest in the category. An athlete can get a maximum of 100 points per contest. Points are same regardless of if they are achieved in the regular contest time or during golden score. If the sum of all points are equal, then rule 3 must be followed.